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משה פוזיילוב: אם יש רק שאלה אחת שאני רוצה לקבל עליה תשובה היא מה יכול היה למנוע

דבר אחד לעשות  יכולים  שהיינו  מבין  בריא  הגיון  לו  שיש  מי  שכל  חושב  אני  הזה.  הטבח  את 

שהוא באחריות שב"כ וצה"ל, וזה לעלות את הכוננות. אם היינו עושים זאת הכל היה נמנע. זה

כתם ענק על שרות הביטחון הכללי, מי שעומד בראשו וכל בכירי השב"כ שהשתתפו באותו לילה

בדיון שדיבר על מה קורה בעזה. אם הייתי רה"מ הייתי רוצה לראות את סיכום הדיון הזה.

מחלקם כוננות.  יעלו  שכולם  ולבקש  למח"טים  לרוץ  שדרשו  סימנים   10-15 בין  שהיו  חושב  אני 

התעלמו לחלוטין, חלק אחר עבדו קשה כדי להגיד שכבר היו לנו כאלה. אני חושב שזה פשוט

חוסר מקצועיות ורשלנות מאד גדולה.

הראיון נעשה עבור זירת החדשות, בתאריך 05.03.2025.
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